## **SWIRE PROPERTIES**

## 太古城中心「The LFC Experience」VIP 之夜條款及細則

- 1. 「The LFC Experience VIP 之夜將於 2024 年 7 月 24 日至 7 月 31 日期間開放登記。
  - a. LIVE+會員需親臨 2/F LIVE+服務處登記,並以**現金**繳付 HK\$500 及換領入場證 (限額 20 名);
  - b. Taikoo Place App 會員可透過 Taikoo Place 流動應用程式換領入場名額,並於 <u>2024 年 8 月 2 日</u> 下午 6 時前,前往 2/F LIVE+服務處領取入場證 (限額 10 名)。
- 2. 名額有限,先到先得,額滿即止。每人只限登記參加「The LFC Experience」VIP 之夜一次。恕不接受重覆登記。報名及滿額情況需於 2/F LIVE+服務處查詢,而不會於網上公佈。 工作坊以廣東話授課。
- 3. 「The LFC Experience」VIP 之夜於 2024 年 8 月 2 日晚上 7 時 30 分至 9 時正於太古城中心 2/F 中橋及中庭舉行。參加者必須於活動開始前 10 分鐘到達太古城中心 2/F 中庭及中橋,逾時者將不獲補時安排。
- 4. 參加者必須持有效入場證入場;每張入場證可供持票 LIVE+或 Taikoo Place App 會員及最多一位同行賓客入場。
- 5. 入場時, 現場工作人員將收回入場證之收條以確認會員出席。太古城中心將於 2024 年 8 月 31 日或之前向出席活動的 <u>LIVE+會員</u>送出 HK\$100 太古城中心商場電子禮券 5 張及 MOVIE MOVIE Cityplaza 電影電子贈券 2 張。有關獎賞將會存入合資格會員帳戶; 未有出席的 LIVE+會員將不可獲享此獎賞,亦將不獲退回已繳付金額。
- 6. 入場名額不可兌換現金或其他貨品。
- 恕不接受影印本及有任何損毀或塗改之入場證。如遺失此入場證,將不獲補發及不獲參加此活動, 會員亦將不獲退回報名費。
- 8. 參加者須自行保管其個人財物,太古地產管理有限公司毋須為參加者之財物損壞或損失負責。
- 9. 活動進行期間,參加者須顧及安全,並須遵從工作人員之指示。如因自身行為遇意外事件,包括 財物遺失、身體損傷等,太古地產管理有限公司恕不負責。
- 10. 已成功換領之入場證不可作退款及退換。如遇惡劣天氣,「The LFC Experience」VIP 之夜將順延舉行,並會透過電話通知參加者。
- 11. 活動如受天氣或其他因素影響,太古城中心有權更改、調整、延期或終止活動,而毋須作出其他 安排或給予參加活動的人士任何補償。若太古城中心終止或取消活動,已收取的報名費將以現金 方式發還予已繳交報名費的 LIVE+會員。
- 12. 活動所涉及的產品及服務乃由第三者提供,太古城中心不對該等產品及服務作任何保證或承擔任何責任,而活動的參加者將放棄其追究太古城中心的所有權利及利益(如有)。
- 13. 個人資料收集只供太古城中心推廣部作確認登記, 入場及資料核實用途, 所有資料會絕對保密。
- 14. 名額一經換領,即被視為參加者明白,接受及願意遵守太古地產管理有限公司之條款及細則。如有任何違反條款及細則之情況,太古地產管理有限公司保留即時取消有關參加者之參加資格之權利而不另作通知。
- 15. 個人資料收集只供太古城中心推廣部作確認登記. 入場及資料核實用途. 所有資料會絕對保密。
- 16. 除本上述之條款及細則,本活動同時受 LIVE+會員計劃條款及細則、Taikoo Place 會員計劃條款及細則、以及入場證上之注意事項、條款及細則約束。
- 17. 太古地產管理有限公司有權隨時終止、更改或修訂各項換領活動而毋須事先通知。
- 18. 如有任何爭議,太古地產管理有限公司擁有最終決議權。
- 19. 如本條款及細則之中英文版本有任何差異,一概以英文版本為準。



## Cityplaza "The LFC Experience" VIP Night Terms & Conditions:

- 1. The registration for "The LFC Experience" VIP Night will take place from 24 July to 31 July 2024.
  - a. LIVE+ member can register for entry quota by visiting 2/F LIVE+ Concierge in person to pay HK\$500 in cash and redeem the entry ticket (quota: 20)
  - b. Taikoo Place App member can redeem entry quota via Taikoo Place mobile application. After redemption, <u>Taikoo Place App member is required to pick up the entry ticket at 2/F LIVE+ Concierge in person before 6pm of 2 August 2024</u> (quota: 10).
- 2. Registrations are on a first-come, first-served basis. Participants can only register for "The LFC Experience" VIP Night once. Duplicate registrations will not be accepted. The availability will not be announced on the website, please visit 2/F LIVE+ Concierge for the latest updates and registration.
- 3. "The LFC Experience" VIP Night will take place from 7:30 pm to 9 pm on 2 August 2024 on <u>2/F Atrium and Centre Bridge, Cityplaza</u>. Participant must arrive at the 2/F Atrium and Centre Bridge, Cityplaza 10 minutes before the event starts. The programme will not be extended beyond the scheduled time for those who are late.
- 4. Participants must present valid entry ticket to participate in the event. Each ticket allows entry for one ticketing-holding member and one guest at maximum.
- 5. During admission, onsite staff member will confirm member's attendance by collecting the acknowledgement slip of the entry ticket. On or before 31 August 2024, FIVE HK\$100 Cityplaza Mall e-Voucher and TWO MOVIE MOVIE Cityplaza Complimentary e-Ticket will be awarded to LIVE+ members who attended the event. The rewards will be credited to the eligible members' account. LIVE+ Members who does not attend the event will not be entitled for this reward and all amounts paid will not be refunded.
- 6. Registration for the event cannot be exchanged for cash or other products.
- 7. Photocopied, damaged, or defaced entry tickets will not be accepted. If this entry ticket is lost or misplaced, it will not be replaced, and the member will not be allowed to take part in the event nor refund the registration fee.
- 8. Participants should take good care of their personal belongings. Swire Properties Management Limited will not be liable for the loss or damage of participants' belongings.
- 9. Participants are responsible for their own safety and for following all instructions from on-site staff. Swire Properties Management Limited is not liable for any loss of personal belongings or harm caused by participants due to their actions during the Event.
- 10. The entry ticket is non-refundable and non-exchangeable. In case of adverse weather, "The LFC Experience" VIP Night will be postponed; and the participants will be contacted by phone about the latest arrangement.
- 11. If the Event is suddenly affected by weather or other unforeseeable circumstances, Cityplaza is entitled to amend, vary, postpone, or terminate the Event without other arrangements or compensation to participants. Should Cityplaza terminate or cancel the event, the paid registration fee will be refunded to affected LIVE+ Members in cash.
- 12. Event products and services are provided by third parties. Cityplaza does not make any warranty in respect of such products and services and disclaims all liability in relation to such products and services. Workshop participants waive all rights and interest, if any, to pursue against Cityplaza.
- 13. Personal data collected from Swire Properties Management Limited will only be used for registration confirmation, admission, and verification purposes. All information will be kept highly confidential.

## **SWIRE PROPERTIES**

- 14. Upon successful redemption, participants acknowledge that they have understood, accepted and are willing to comply with the terms and conditions from Swire Properties Management Limited. In case of any breach of these terms and conditions, or any dishonest conduct and/or acts of counterfeit activity, Swire Properties Management Limited reserves the right to deny their participation in the session without prior notice.
- 15. Personal data collected from Swire Properties Management Limited will only be used for registration confirmation, admission and verification purposes. All information will be kept highly confidential.
- 16. On top of these Terms and Conditions, this event is also subject to the LIVE+ Membership Programme Terms and Conditions, Taikoo Place Membership Programme Terms and Conditions, and the terms and conditions listed on entry ticket •
- 17. Swire Properties Management Limited and participating merchants reserve the right to end, modify, or revise the programme/offer without prior notice.
- 18. In the event of any dispute, Swire Properties Management Limited reserves the right of final and binding decision.
- 19. In case of discrepancy or inconsistency between English and Chinese versions of these terms and conditions, the English version shall prevail.